
TARTU VALLAVOLIKOGU 

SOTSIAALKOMISJON 

 

 

PROTOKOLL NR 20 

 

Teams                     12.12.2023 

 

Aeg: 12.12.2023, algus kell 16.00, lõpp kell 16.55 

Koosolekut juhatas sotsiaalkomisjoni esimees Karmen Kukk   

Protokollis Kadrin Krabbi 

Koosolekust võtsid osa: komisjoni liikmed Marike Adamka,  Karmen Kukk, Siim Pari, Ariana 

Rooba, Helin Veetõusme, Inna Vesi ja Külli Vikat 

Kutsutud: sotsiaal- ja haridusosakonna juhataja Anne Aleksejev, eelarvenõunik Elle Kaljurand 

 

Päevakord: 

 

1. Päevakajalised teemad sotsiaalvaldkonnas   

2. Tartu valla 2024. aasta eelarve II lugemine   

 

Sotsiaalkomisjon kinnitab päevakorra ühehäälselt. 

 

1. Päevakajalised teemad sotsiaalvaldkonnas  

 

 

- üldhooldusreform- lisandus kliente planeeritust rohkem; 

- koduhooldusteenuse arendamine professionaalsemaks alates 2025;  

- ülevaade personalist ja toimunud muudatustest; 

- osalemine „Kodud tuleohutuks“ projektis, millega sai kohandatud 6 kodu; 

- projekti raames toimus koostöö teiste omavalitsuste tugispetsialistidega, teemaks laste 

märkamine; 

- tugiisikute arv lasteaedades suurenenud; 

- Tartu vallas valmimas hooldekodu; 

- ukrainlased vallas; 

- sotsiaaltransport. 

 

 

2. Tartu valla 2024. aasta eelarve II lugemine  

 

Suurimad muutused kulude poolel, tulud jäänud samaks. 



Kuludes suurimad muutused haridusblokis. Detsembri alguses tuli esimene toetusfondi 

jagamine: 

- õpetajate palkade jagamine vastavalt õpilaste arvule koolides; 

- HEV rahade jagamine vastavalt õpilaste arvule. 

Eelnevaga seoses toimus rahade ümbertõstmine koolide vahel. Koolides, kus õpilaste arv 

vähenes on väike miinus ja kus suurenes on plussiga. 

Teine suurem miinus haridusvaldkonnas- tegevuskuludest võeti välja kolme VW bussi 

väljaostu 3 x 9000eur, so 27 000eur. Bussid ostetakse välja selle aasta detsembris. 

Sotsiaalvaldkonnas kulude tõus 10 000eur - on lisandunud puudega laste lastehoiuteenuse 

kasutamine ning sellest tulenevalt on lisatud raha, et  teenust edasi osta. 

Põhitegevuse kulud vähenevad 4300eur ja vähenemine läheb põhitegevuse tulemisse. 

Investeerimistegevuses muutub üks rida - Lähte Ühisgümnaasiumis 100 ampri juurdeost ja 

sellega seoses elektri peakilbi ümberehitus summas 34 000eur 

Finantseerimistegevuses on täpsustunud laenude tagasimaksed. Suurima muutuse tõi SEB 

refinantseeritav laen. Tulemusena kohutuste tasumine vähenes 471 000eur ja selle summa võrra 

vähendatakse uue kohustuse võtmist. Täpsustatud on järgmise aasta intressikulude andmed. 

Saabunud parandusettepanekuga on tehtud muudatus, mis eelarve seisukohast olulist muutust 

ei oma. Sisuks on see, et Raadi lastehoiu toitlustushange nurjus ja läbirääkimiste tulemusena 

on järgmisel aastal nõus Raadi lastehoidu toitlustama Lähte lasteaia köök. Kõrveküla lasteaia 

toitlustusreal olev summa 80 000eur liidetakse Lähte lasteaia personali- ja toiduainete 

kuludesse. 

Kahe valimisliidu poolt tähtajaks laekunud muudatusettepanekuid ei arvestatud. 

Eelarvenõunik põhjendas laenuvõtmise vajalikkust. Laen on vajalik uue hariduskeskuse 

ehituseks. Lisaks kommenteeris eelarvenõunik Terakese ehituseks antud hoonestusõiguse 

lepingut. 

 

Komisjoni ettepanek: Toetada eelnõud etteantud kujul   

Poolt 7 komisjoni liiget. 

 

 

 

 

 

/digitaalselt allkirjastatud/     /digitaalselt allkirjastatud/  

    

Karmen Kukk       Kadrin Krabbi 

juhataja       protokollija 

  


